
Заяви кандидата на посаду голови КМДА Владислава Трубіцина

8 жовтня 2020 року в інтерв'ю КВ кандидат у депутати Київради Владислав
Трубіцин заявив, що головна проблема Києва – відсутність повноцінної Стратегії
та, як наслідок, відсутність програми, нормального Генплану міста, планів
розвитку територій. За словами Владислава Трубіцина, всі ці стратегічні
документи начебто існують десь на папері, але про них нічого не знають кияни.

"Спробуйте самі відшукати інформацію про плани розвитку вашого району чи
кварталу: які вулиці ремонтуватимуться в найближчий рік, скільки шкіл та садків
має бути побудовано, коли буде плановий ремонт комунальних мереж? Ця
особливість місцевої політики, коли все начебто є, але незрозуміло де
знаходиться і не завжди узгоджується з інформацією з різних офіційних джерел
- головне джерело корупції та чиновницького свавілля у Києві", - вважав
кандидат у депутати.

Також Владислав Трубіцин мав намір шукати у новому складі Київради
однодумців, з якими можна буде вирішувати проблеми нелегальних пунктів
прийому вторсировини, нелегальних точок продажу алкоголю, скупчення
п'яниць та наркоманів у громадських місцях, невпорядкованості діяльності так
званих “хостелів”, поганого комунального обслуговування. прибудинкових
територій, непрацюючих бюветів, водопостачання будинків та ін.

12 липня 2021 року на прес-конференції в УНІАН голова міжфракційного
депутатського об'єднання “Успішний Київ”, голова постійної комісії КМР з питань
підприємництва, промисловості та міського благоустрою Владислав Трубіцин
заявив, що у Києві діє абсолютно неефективна система управління у міській
адміністрації, яка склалася за останні роки, а тому її треба міняти. За його
словами, за великої підтримки мера Києва Віталія Кличка на виборах, у
виконавчих органах влади засіли абсолютно меркантильні люди, які
користуються довірою з боку керівника міста та паразитують на ньому.

26 липня 2021 року з ініціативи тодішнього депутата Київради ІХ скликання від
"СН" Владислава Трубіцина був проведений круглий стіл "Управління Києвом: як
знайти баланс між господарською діяльністю КМДА та політикою". На ньому
пролунала думка, що поєднання в одній особі функцій місцевого
самоврядування та виконавчої влади Києва гальмує розвиток столиці та
створює проблеми для мешканців міста. Щоб змінити ситуацію, присутні
експерти запропонували розділити посади міського голови та голови КМДА і
провести системне перезавантаження виконавчої влади.

У цей же день в етері телеканалу “НАШ” депутат КМР від "СН" Владислав
Трубіцин заявив, що КМДА - виконавча влада у столиці працює неефективно та
потребує повного перезавантаження. Останні події, пов'язані з обшуками на
комунальних підприємствах, виявили невтішну картину господарювання,
знайдено порушення на мільйони гривень.
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2 серпня 2021 року в інтерв'ю "РБК-Україна" Владислав Трубіцин заявив, що
стан справ у столиці "з точки зору функціонування міських служб, комунальних
підприємств, в цілому всього розвитку міста має точно негативну динаміку і
потребує не просто допомоги, а, я б навіть сказав, втручання центральної
влади. Кияни заслуговують на кращу життя - і за якістю, і за комфортом”.

"На жаль, ми всі бачимо, що сьогодні у столиці немає ефективної роботи в
КМДА, і це підміняється політичними гаслами, маніпуляціями. Але так
продовжуватися далі не може. Має бути контроль міської влади та ефективна
комунікація з центральною владою", - вважав Трубіцин в унісон із відповідними
заявами, які надійшли від Президента Зеленського. За словами Трубіцина, він,
ще не працюючи в Київраді, бачив багато "шкурних" моментів, що не піддаються
логіці та здоровому глузду, у різних рішеннях Київради та КМДА, які є і зараз.

Трубіцин заявив, що КМДА стала заручницею політичної ситуації в країні, і це не
дозволяє їй ефективно керувати господарським життям столиці. Поділ посад
мера Києва та голови КМДА дозволив би покращити якість управління містом.
Депутат наголосив, що за ширмою зовнішнього успіху та благополуччя в Києві
ховається дуже неефективна робота адміністрації, особливо щодо
функціонування комунальних підприємств.

17 серпня 2021 року на сторінці у соцмережі Facebook Владислав Трубіцин
прокоментував слідчі дії в структурах місцевої влади. Він в черговий раз
зазначив, що Київ перебуває у системній управлінській кризі, яка й породжена
тим, що у діяльності столичної влади поки що багато політики та її зусилля
спрямовані на вирішення політичних питань, а не на організацію господарського
життя столиці. “Я переконаний, що керівник виконавчої влади Києва має бути у
конструктивних та партнерських відносинах із Президентом та Кабміном. До
того ж голова КМДА не може бути в опозиції до державної влади, оскільки він є
її представником! А коли голова КМДА входить у конфлікт із державною
владою, то це робить Київ заручником політики”, – наголосив він. Депутат
додав, що заява з приводу обшуків у КМДА та КП, яка пролунала зі стін КМДА,
була пронизана політикою, а на першому плані має бути господарська
діяльність.

25 серпня 2021 року в інтерв'ю Кyiv.Рress Владислав Трубіцин наголосив, що
головна проблема Києва, яка породжує всі болючі точки, – відсутність
системного менеджменту та управлінська криза на рівні КМДА. За його
словами, наслідком поганого менеджменту стали проблеми, які у всіх на слуху.
Це і хаотична забудова, без генплану і без єдиного архітектурного бачення, і
житлово-комунальне господарство, адже більшість інфраструктури ЖКГ міста
на межі колапсу і потребує системного оновлення”, – додав депутат.

6 вересня 2021 року Владислав Трубіцин в інтерв'ю на YouTube-каналі
InterVizor.TV у черговий раз заявив, що за ширмою зовнішнього успіху та
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благополуччя у Києві ховається вельми неефективна робота у КМДА, особливо
щодо функціонування комунальних підприємств. “Де-факто КМДА – заручниця
політичної ситуації в країні, і ми не бачимо якісних змін та позитивної динаміки у
розвитку міста”, – наголосив він і також зазначив, що зараз Київ перебуває у
системній управлінській кризі, яка породжена тим, що у діяльності столичної
влади багато політики та її зусилля спрямовані на вирішення політичних питань,
а не на організацію господарського життя столиці. "І саме тому господарська
діяльність для міської влади вже навіть не на другому місці", - зазначив
Трубіцин.

19 жовтня 2021 року міжфракційне об'єднання депутатів Київради "Успішний
Київ" представило аналіз діяльності столичних комунальних підприємств. Суму
збитків для міського бюджету подекуди оцінюють майже у 3 млрд грн. Як
випливає з повідомлення Владислава Трубіцина на його сторінці у соцмережі
Facebook, у Києві майже дві тисячі комунальних підприємств, які мають активи
на понад 211 млрд грн. З них 323 такі, які отримують доходи та мають
забезпечити власну самоокупність та рентабельність, а прибуткових лише 87, і з
кожним роком ситуація погіршується. За І півріччя 2021 року загальні збитки
налічують майже 2,9 млрд грн. Порівняно навіть з минулим роком чистий
прибуток зменшився на 91%, а збитки збільшилися на 296%.

16 листопада 2021 року у соцмережі Facebook Владислав Трубіцин висловив
розуміння того, що кияни шоковані повідомленням про можливе підвищення
вартості проїзду у громадському транспорті столиці з 8 гривень до 20 гривень.
"Особисто я вважаю, що під час пандемії не варто робити такого кардинального
підвищення тарифу на проїзд, адже це вкрай негативно позначиться на
сімейному бюджеті більшості киян. Як на мене, місто має знайти фінансові
ресурси, щоб не робити таких різких кроків щодо підвищення вартості проїзду ",
- заявив депутат.

3 лютого 2021 року на сторінці у соцмережі Facebook депутат КМР від “СН”
Владислав Трубіцин заявив, що у Київраді зареєстровано одразу три проекти
рішення, які стосуються утворення районних рад у столиці. "Ці проекти рішень
ініційовані мером Кличком, але всі вони мають багато норм, які просто
суперечать чинному законодавству", – заявив Владислав Трубіцин.

Також він додав, що в одному із проектів рішення Київради, який ініціював мер,
функції РДА фактично мають виконувати новостворені Департаменти районів.
Депутат уточнив, що, крім управлінських функцій цих департаментів, Кличко
також хоче, щоб вони розпоряджалися всім комунальним майном, яке сьогодні є
в розпорядженні РДА.

“Це ні що інше, як наступ на місцеве самоврядування. Таку поведінку Кличка
можна пояснити тим, що днями Президент України звільнив одразу трьох голів
РДА, які неякісно виконували свою роботу. Зазначу, що глава держави мав всі
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законні підстави для цього. І ось тепер мер Кличко намагається помститися
Офісу Президента, але такі кроки є абсолютно незаконними", – резюмував
Владислав Трубіцин.


